
Zápisnica 
 

zo zasadnutia komisie miestneho rozvoja, kultúry a cestovného ruchu  

 

zo dňa 25.11.2019konanej v Senior klube Mestského úradu v Raj. Tepliciach 

 

 

Prezenčná listina: Meno     Podpis 

 

   Ing. Pavol Bielik   ........v.r............... 

 

   PharmDr. Mária Masaryková  .........v.r.............. 

 

Emília Duračinská   .........v.r.............. 

 

Ing. Viktor Bučko   .........v.r.............. 

 

Martin Knoško   ospravedlnený 

 

Ing. Anton Murčo   ........v.r............... 

 

Peter Slyško    ........v.r............... 

 

Zapisovateľ:Marián Veselický     ......v.r................. 

 

 

 

Začiatok rokovania o: 17.00 h 

 

Komisia sa zišla na svojerokovanie dňa 25.11.2019. Rokovanie viedol predseda komisie Ing. 

Pavol Bielik. Komisia sa zaoberala zverejneným programom. 

 

Bod č. 1 - Kalendár kultúrnych podujatí v roku 2020  

-   p. Bielik oboznámil prítomných s návrhom kultúrnych podujatí za mesto 

-   p. Slyško oboznámil s programom SPA Aprodite (ples, otvorenie sezóny 14.6.2020) 

-   p. Ďuračinská sa pýtala či termín otvorenia sezóny je fixný a odporučila dohodnúť sa  

    (OOCR)  na  termíne v roku 2021                           

-   p. Murčo s hľadiska agrotermínu je jún vyhovujúci 

-   p. Ďuračinská odporučila zaslať plánované kultúrne akcie aj riaditeľovi Múzea dopravy 

    na doplnenie 

-   komisia diskutovala o akciách Hotela Skalka, ktoré p. Ďuračinská ešte doplní 

 

 

Bod č. 2 – Rôzne 

- p. Bielik navrhol zorganizovať podujatie na ocenenie významných ľudí v meste 

(športovci, umelci) 

- diskusia k návrhu (z dôvodu rekonštrukcie MsÚ zrealizovať v roku 2021, navrhnúť  

spôsob ocenenia, hodnotenie) 

Návrh podporili všetci členovia komisie 



- p. Bielik informoval, že je pripravený návrh zvýšenia dane z ubytovanie na 1 Euro 

od 1.1.2020 

- p. Masaryková navrhla vyrobiť mapu mesta s označením kontajnerov na triedený zber 

(textil, sklo, papier) a zavesiť na internetovú stránku mesta. 

Niektorí občania, návštevníci nevedia nájsť stojiská. 

- p. Ďuračinská odporučila zvýšiť kontajnery na textil a častejšie ich vyvážať. 

 

Bod č. 3 – Diskusia 

- p. Slyško informoval o rozvoji kúpeľov s tým, že viac informácií získajú poslanci 

nastretnutí s p. Miškolcim 

- komisia odporúča rokovať s kúpeľmi o vybudovaní parkovacích miest v meste 

 

Bod č. 4 – Záver 

- predseda komisie p. Bielik poďakoval za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

 

 

 

Rokovanie ukončené o: 19.10 h 

 

V Rajeckých Tepliciach 25.11.2019 

 

Zapísal: Marián Veselický 

        

 

Overili:                                                                   

        

                                                                  ..............v.r...................           .............v.r.............. 

                                                                       Ing.Pavol Bielik                  Emília Duračinská 

                                                                       predseda komisie                člen komisie 


